# **HKTDC Hong Kong Baby Products Fair 2015**

# **Products Highlight (Information provided by exhibitors)**

香港贸发局香港婴儿用品展 2015 焦点产品 (资料由参展商提供)

### 相片下载: http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=\_phppXan7P

	Photo	Exhibitor Information	Product Description
1		Binatone Electronics International	MBP 27T Digital Video Baby Monitor with Integrated
		Limited	Touchless Thermometer MBP 27T:
		Product Zone: Nursery Electrical	The Motorola MBP 27T is a video baby monitor with a 2.4"
		Appliances	color screen allowing parents to monitor the baby's room.
		Booth no: 3F-C17	The unit also features infrared night vision and allows
		Country/region: Hong Kong	adjustment of viewing angle viz digital pan and tilt function
			It has integrated non-contact infrared thermometer which
			helps monitor the baby's body temperature. On top of this,
		产品区: 育婴电器产品	the thermometer can detect the temperature of liquids like
		展位编号: 3F-C17	bottled baby milk and bathing water
		国家/地区: 香港	The MBP 27T also features two-way audio communication
			allowing parents to be alert if the baby makes sounds and
			offer comforting words should he become restless or upset
			数码视像监察仪连非接触式温度计:
			● 摩托罗拉 MBP27T 是婴儿视频监视器,配备的 2.4 "彩色屏
			幕让家长可监控孩子的房间。该装置还具有红外线夜视及可
			调整视野角度
			● 该装置配备非接触式红外线测温仪,有助监测宝宝的体温。
			此外,温度计可以检测液体温度,例如婴儿樽装奶和洗澡水
			• 该 MBP27T 还设有双向音频通信,让父母听到宝宝发出的声
			音,并当宝宝焦躁不安时透过仪器安抚宝宝

	Photo	Exhibitor Information	Product Description
2	^	Candide (HK) Co Ltd	Convertible Maternity Cushion and Breastfeeding Top:
		Product Zone: Brand Name Gallery	This 3-in-1 product consists in a cushion to sit your baby
		Booth no: 3F-G20	during breastfeeding and a top to breastfeed baby
		Country/region: Hong Kong	discreetly
			<ul> <li>The product has been designed to comfortably breastfeed baby:</li> </ul>
		产品区: 品牌廊	<ul> <li>The pad is convenient for both mom and baby</li> </ul>
	<b>B</b>	展位编号: 3F-G20	<ul> <li>The band was conceived as a cloth, wrap-over shape,</li> </ul>
		国家/地区: 香港	easy to carry to breastfeed baby
			The whole product changes into a bag and makes easier
			the transport of the product
	8		妈妈随身宝:
			◆ 3 合 1 产品
			• 包含可在喂哺母乳时让婴儿躺卧的背垫,以及可严密遮盖婴
			儿与母亲身体的围巾
			● 让妈妈舒适地喂哺母乳:
			o 垫子方便妈妈及婴儿使用
			o 围巾呈包裹形状,方便妈妈抱起婴儿
			• 产品可转变成手袋,方便携带
3	CINO CINO CINO	Catalo Natural Health Foods	CATALO Children's Health and Growth Food Supplement:
	CHAPTER CONTINUE OF THE PARTY O	Limited	CATALO Children's DHA Formula is made from unpolluted
		Product Zone: Baby Food and	deep ocean fishes, providing 100mg DHA per softgel
		Healthcare Products	Assist better brain & eye development, and improve
		Booth no: 3CON-073	children's vision acuity, learning and thinking abilities
	Mendional Mandional Property of the Control of the	Country/Region: Hong Kong	<ul> <li>Help alleviating symptoms of allergy and promote better health</li> </ul>

家得路美国天然健康食品有限公司产品区: 婴儿食品及保健品展位编号: 3CON-073 国家/地区: 香港	<ul> <li>Encapsulated in a unique chewable softgel with delicious natural orange flavor</li> <li>美国家得路儿童健康成长保健食品系列:</li> <li>CATALO 儿童 DHA 活脑补眼配方特选无污染的深海鱼,每粒提供 100 毫克 DHA 精华</li> <li>针对补充儿童脑部及眼睛发展所需的重要元素,更能改善容易敏感体质,维持身体健康</li> <li>特制小型咀嚼软胶囊,加入天然鲜橙精华,美味又容易吞服</li> </ul>
Gift Concept Products Limited Product Zone: Feeding, Nursery and Maternity Products Booth no: 3F-B16 Country/Region: Hong Kong  产品区: 育婴及孕妇用品 展位编号: 3F-B16 国家/地区: 香港	<ul> <li>Marcus &amp; Marcus - Baby Bib:</li> <li>Animal-themed baby bibs are made from food-grade, soft and stain resistant silicone</li> <li>The built-in crumb catcher makes sure your baby's clothes stay clean</li> <li>Easy to clean, simply give it a quick rinse with hot soapy water or put it in the dishwasher</li> <li>Molded from BPA-free, PVC-free and phthalate-free materials</li> <li>Available in various characters: Marcus the Lion, Pokey the Pig, Lola the Giraffe, Ollie the Elephant and Willo the Whale</li> <li>Marcus &amp; Marcus □水肩:</li> <li>产品以柔软的硅胶制成,无臭无味</li> <li>可在微波炉加热或洗碗机中清洗</li> <li>适用温度为 -20°C 至 260°C</li> <li>产品无 BPA (双酚基丙烷)、邻苯二甲酸酯、PVC (聚氯乙烯) 材料,不会腐蚀、损害或溶解化学品</li> <li>数款动物造型以供选择</li> </ul>

5	Pure, Natural, Coppnic, Success for Flurin con patricular and patr

## **KL Group Trading Limited**

Product Zone: Baby Skincare and

Bath products

Booth no: 3F-C06

Country/Region: Hong Kong

产品区: 婴儿护肤及沐浴产品

展位编号: 3F-C06 国家/地区: 香港

### **Cotton Candy Series:**

- KL Group Trading LTD is the sole distributor of Belly Buttons & Babies<sup>™</sup> in Asia - a Canadian award-winning family skincare brand founded in 2008
- A wide variety of fun choice of the products such as Cotton Candy series, Lavender Chamomile series, which pamper mothers through pregnancy and nourish babies' needs
- A blend of natural sugar extract, organic olive oil and organic shea butter moisturizes and softens skin with a subtle, sweet scent

### 爱甜宝宝系列:

- Belly Buttons & Babies™在 2008 年于加拿大成立,至今已 获奖无数
- 产品以植物提炼而成,提供不同味道选择:棉花糖系列、熏衣草系列等,满足妈妈在怀孕期间的需要,以及滋润婴孩的皮肤
- 爱甜宝宝系列蕴含天然糖份、有机橄榄油及有机乳木果, 深层保湿,令肌肤柔软亮泽,更散发淡淡甜香



### Ospicon Technology Limited

Product Zone: Baby Bedding and

Furniture

Booth no: 3G-B28

Country/Region: Hong Kong

### 奥康国际科技有限公司

#### SafeToSleep:

- SafeToSleep's Sleepmat continuously monitor every breath of your sleeping baby.
- Glance at your smartphone to check if your baby is sleeping well and breathing normally.
- Provide proactive alerts and sleep wellness tracking.

## SafeToSleep 睡眠垫:

		产品区: 婴儿寝具及家具 展位编号: 3G-B28 国家/地区: 香港	<ul> <li>SafeToSleep 的睡眠垫可连续监控熟睡宝宝的每个呼吸</li> <li>只要浏览一下你的智能手机,就知道宝宝睡得好不好、呼吸是否正常</li> <li>主动提供预警和睡眠健康记录</li> </ul>
7	Right VAS UVB 99%	Pandalink International Ltd Product Zone: Brand Name Gallery Booth no: 3F-F28 Country/region: Hong Kong  丰竹国际有限公司 产品区: 品牌廊 展位编号: 3F-F28 国家/地区: 香港	Clip-on sunshade with UV indicator:  The UV indicator will turn purple to warn you of strong UV radiation  Protects your child from the sun  Easy to fit on strollers and cars  Foldable for a quick and simple storage  紫外线感应遮光板:  简单地挂在私家车或 BB 车上  当紫外线强烈时,感光位会由白色渐转为紫色  提醒父母留意紫外线强度  可折迭起来,方便收藏
8		Skylite Industrial Company Limited Product Zone: Baby Gift Sets and Souvenirs Booth no: 3G-D24 Country/region: Hong Kong  天泽实业有限公司 产品区: 婴儿礼品及纪念品 展位编号: 3G-D24 国家/地区: 香港	<ul> <li>Organic Cotton Baby Bib (reversible):</li> <li>This baby sleeper is made in super soft organic cotton certified by Oeko-Tex Standard 100</li> <li>It is designed to keep your baby snug and secure while sleeping</li> <li>Full snap front opening for easy dressing and diapers changing</li> <li>Smart convertible design, change from sleeper to romper, suitable from new born to 6 months old</li> <li>Reversible hand covers to keep baby from scratching themselves</li> </ul>

			有机棉睡袋兼连身衣:     中央开胸喼钮及翻手袖口设计,适合初生宝宝当睡袋使用,方便更换尿片     后幅下方加设喼钮,跟前幅合上,双脚便即时分开,成为实用的连身衣,延长衣服的穿著时间,环保耐用     选用优质的有机棉制造,不含有害化学剂或杀虫剂     适合 0-6 个月大的婴儿使用     全衣长:56 公分     认证:100%有机棉 Oeko-Tex 100 标准
9	(§.Q	Superior EMS Limited Product Zone: Feeding, Nursery and	Ritmo™ Advanced Pregnancy Audio System:  • Designed by digital acoustic technology experts
		Maternity Products	Provide the utmost safety for baby and the highest-quality
		Booth no: 3F-A13	sound experience for the pregnant women
		Country/Region: Hong Kong	Ritmo™豪华版胎教系列:
			● 由数码音响专家设计
		丰卓企业有限公司	• 给孕妇最高的音频体验,并简单进行安全有效的胎教
		产品区: 育婴及孕妇用品	
		展位编号: 3F-A13	
		国家/地区:香港	

10	

### **Treasure Kingdom Ltd**

Product Zone: Baby Fashion Avenue

Booth no: 3G-B10

Country/region: Hong Kong

产品区: 婴儿时尚坊 展位编号: 3G-B10 国家/地区: 香港

### PenguinBags:

- Warm Sleep for Young Kids
- Sleeping bags that keep the little ones' feet free to stand in the cot or even walk safely by themselves

### 企鹅型睡袋:

- 为婴儿而设的睡袋
- 穿上产品后,婴儿仍可站着,甚至走路



### Cam II Mondo Del Bambino Spa

Product Zone: Strollers and Gear

Booth no: 3G-D02 Country/region: Italy

产品区: 婴儿手推车及婴儿椅

展位编号: 3G-D02 国家/地区: 意大利

### **ISTANTE:**

- Made in Italy, the multifunctional highchair is ideal for babies from birth to 36 months
- It can be used for sleeping, playing and eating
- It can be adjusted to:
  - 7 heights
  - 4 backrest positions
  - 3 footrest positions
- Accessories Built-in with:
  - 2 trays
  - o Faux leather cover (summer/winter double-faced fabric)
  - 5 point harness
  - Removable toy bar with cuddly toys (can be fitted in 2 positions)

  - Wide basket
- The highchair is easy to clean with a sponge (also the faux

			leather cover) and can be used with one hand easily  It can also be folded compactly with a kick-stand to save up more space  多功能高脚椅:  在意大利制造的多功能高脚椅适合初生至 36 个月大的婴孩,可于睡觉、玩耍和进食时使用  高脚椅能调节至: 7个高度 4个椅背位置 3个脚踏板高度及长度  高脚椅设置: 两个盘子 人造皮革盖面(夏季/冬季两用布料) 5点式安全带 可拆卸的玩具栏 2个轮子 宽篮  高脚椅(和人造皮革盖面)能用海绵容易地清洗,椅子亦可以单手轻松操作
12		Flement Co. Ltd	更可以折迭收藏,节省更多空间  Baby Heat Indicator:      Baby Heat Indicator:
12	지본색 37도에서 색이 변합니다. 38도 이상에서 색이 사라집니다.	Element Co., Ltd. Product Zone: Baby Fashion Avenue Booth no: 3G-B27 Country/region: Korea  产品区: 婴儿时尚坊 展位编号: 3G-B27	<ul> <li>Baby Heat Indicator:</li> <li>The color of print on the clothes changes as infant's temperature gets high</li> <li>Brown colored print changes to pink near 37 degrees Celsius, and disappear when the body heat gets higher than 38 degrees Celsius</li> <li>婴儿体温感应:</li> </ul>

		国家/地区: 韩国	<ul><li>衣服上的颜色会随着婴儿的体温慢慢升高而变色</li><li>由棕色转为粉红色表示体温接近摄氏 37 度,而当体温超过摄氏 38 度时,颜色会逐渐消失</li></ul>
13	JUST SQUEEZE STICK, AND  Smell  protect energize relax	Lee Saem International Product Zone: Feeding, Nursery and Maternity Products Booth no: 3F-A19 Country/Region: Korea  产品区: 育婴及孕妇用品 展位编号: 3F-A19 国家/地区: 韩国	<ul> <li>Baby Aroma Patches:</li> <li>They are the world's first baby aroma capsule inside patch and are available in three types:</li> <li>Insect Shield: Made of natural lemongrass extract, unlike other deet insect protection. It protects your babies from insect bites.</li> <li>Snooze Button: Made of natural lavender and chamomile. It provides relaxing and comfortable feeling while moms feeding babies and helps babies fall asleep easily.</li> <li>Air Awakening: Made of natural peppermint and eucalyptus oil. It helps babies breathe easier by squeezing the patch.</li> </ul>
			<ul> <li>婴儿香气包:</li> <li>市场上首款婴儿专用香气胶囊包,有三类功能:</li> <li>预防昆虫:由天然香茅精华制成,有别于其他防虫贴片,可保护婴孩免受昆虫叮咬</li> <li>小睡按钮:由天然熏衣草和洋甘菊制成,让母亲喂哺婴儿时得到轻松舒适的感觉,并帮助宝宝入睡</li> <li>带来清新空气:由天然薄荷和桉树油制成,挤压香气包可帮助婴儿呼吸畅顺</li> </ul>





#### Soabe

Product Zone: Brand Name Gallery

Booth no: 3F-F16

Country/Region: Korea

产品区: 品牌廊 展位编号: 3F-F16 国家/地区: 韩国

### **Ball Pool Sofa:**

- Comfy fabric ball pit
- Elephant and tree patchworks on the cover
- Created for babies who like balls and mothers interested in interior design
- When babies want to play games, simply open the upper part with the zipper. If not, close the zipper to keep the balls clean and dust-free
- A practical product that can also be used as a pouf
- There are cushions on the sides to keep it safe for babies to play
- The bottom surface can be detached for washing

### 波波池沙发:

- 以舒适布料制成,印上大象及树木图案
- 专为喜爱波波池的婴儿及注重室内设计的妈妈而设
- 沙发顶部附有拉链,可把波波收藏起来,保持清洁。而当婴儿玩耍的时候,只要拉开拉链便可
- 产品实用,可当作坐垫
- 旁边有软垫包围,确保安全
- 底部可拆掉,方便清洗

15





#### **YZAB**

Product Zone: Baby Bedding Items

and Furniture

Booth no: 3G-C27

Country/region: Korea

产品区: 婴儿寝具及家俱

展位编号: 3G-C27 国家/地区: 韩国

### Kids Desk & Stool / Winky Girl Desk:

- This product is character desk for kids
- Hair is desk and face is stool
- There are 16 facial expressions

### 儿童桌椅组合:

- 角色桌椅组合:桌子是发型、椅子是样貌
- 椅子可收藏于桌子内,组成可爱的角色
- 备有 16 款脸部表情

16



#### Smart Trike Mnf. Pte. Ltd.

Product Zone: Baby Toys and Activity

Booth no: 3F-D23

Country/region: Singapore

产品区: 婴儿玩具、游戏及教学用品

展位编号: 3F-D23 国家/地区: 新加坡

### smarTrike®&Go Touch Steering trike:

- smarTrike® & Go is the ultimate combination of parents' needs and baby's fun. The unique cart is designed to attach to the standard smarTrike® providing maximum comfort with huge storage space
- The cart separates from the trike and transforms to a freestanding, independent cart
- The smarTrike & Go maneuvers smoothly and easily with the patented Touch Steering® technology and the built-in suspension offers comfort rides

### smarTrike®&Go 婴幼儿触控三轮车:

- smarTrike® & Go 的婴幼儿三轮车连手推车既可方便父母携带物件,又为幼儿带来欢乐
- 手推车的贮存容量很大,并可与三轮车分拆使用,变成一架

	独立的购物车